
	VERENIGING	DORPSRAAD	MUIDERBERG	
	
	
	
NOTULEN	2-6-2017	algemene	ledenvergadering	VDM	
	
Aanwezig:	 		 	 	
Harry	Mock	,	John	Haug,	Sandra	Deuling,	Jur	Jonges,	Miranda	Melger,	Huib	Gorter,	
Lysette	Lubbers	(ambtenaar	kern-	en	wijkgericht	werken	Gooise	Meren)	en	Fred	Kollen	
(griffier	en	notulist)	
	
Afwezig	met	bericht:		
Ab	Heij,	Rob	van	Dijk,	Angela	nagel,	Fred	Nagel,	Gré	Dam,	Brigitte	Pasma,	Thijn	
Westermann,	Michiel	Koekoek,	Jan	Stroband.		
	
Aanwezige	leden/belangstellenden:		
Carlo	van	der	Vegt,	Joop	Evers,	Eugene	Daems,	Nelleke	Toxopeus,	Nel	de	Wit,	Annie	
Slokker,	Truus	Benoist,	June	Biallosterski,	Jan	Wieten,	Paul	Steijn,	Charles	Wiss	(wat	
later).	
	
Aanvang:		 Aanvang	vergadering	20.00	hr.	
Locatie:		 de	Rijver	
	
	

	
1.	Opening	
Voorzitter	Harry	Mock	heet	de	aanwezigen	welkom	en	opent	de	vergadering.	
	
De	voorzitter	deelt	mede	dat	de	gewijzigde	statuten	van	de	vereniging	op	31	mei	2017	
door	de	notaris	zijn	verleden	en	dus	vanaf	die	dag	van	kracht	zijn.	
Het	is	de	bedoeling	van	het	bestuur	voortaan	nog	maar	één	algemene	vergadering	per	
jaar	te	houden.	Waarschijnlijk	in	de	maanden	februari	of	maart	omdat	dan	-	na	
goedkeuring	van	de	jaarrekening	-	de	subsidie	van	de	gemeente	eerder	kan	worden	
ontvangen.	
	
2.	Inkomende	en	uitgaande	stukken	
Geen.	
	
3.	Notulen	algemene	vergadering	van	12	januari	2017	
De	notulen	worden	zonder	wijziging	goedgekeurd.		
	
4.	Jaarverslag	
De	voorzitter	toont	aan	de	hand	van	een	visuele	presentatie	nog	eens	de	inhoud	van	het	
jaarverslag.	De	algemene	vergadering	stelt	het	jaarverslag	vast.		
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De	voorzitter	antwoordt	op	een	vraag	van	Nel	de	Wit,	waarom	er	geen	beroep	is	
ingesteld	tegen	de	afwijzing	van	bezwaarschrift	tegen	de	uitbreiding	van	de	locatie	van	
Den	Ouden,	dat	deze	afwijzing	door	de	Omgevingsdienst	zeer	doorwrocht	was.	Om	in	
beroep	enige	kans	te	maken	zouden	juristen	moeten	worden	ingeschakeld.	John	Haug	
voegt	hieraan	toe	dat	voor	een	beroep	nieuwe	feiten	moeten	worden	aangevoerd.	Die	
zijn	er	niet.	
Op	aangeven	van	John	Haug	wordt	voorts	nog	een	taalkundige	wijziging	in	het	
jaarverslag	aangebracht,	zodanig	dat	wordt	vermeld	dat	niet	alleen	de	griffier	maar	ook	
alle	andere	vrijwilligers	van	de	Dorpsraad	geheel	belangeloos	hun	werkzaamheden	
verrichten.	
	
5.	Goedkeuring	jaarrekening	
Sandra	Deuling	licht	de	jaarrekening	toe.	De	uitgaven	van	de	Dorpsraad	worden	gedekt	
door	de	subsidie	die	de	raad	van	de	gemeente	ontvangt.	De	reserve	die	de	jaarrekening	
laat	zien	is	ten	dele	het	vermogen	van	de	inmiddels	niet	meer	bestaande	
bewonersvereniging.	De	jaarrekening	toont	een	gezonde	vereniging.	Voor	het	komende	
boekjaar	ontvangt	de	Dorpsraad	een	lagere	subsidie.	
Er	zijn	twee	stelposten:	de	notariskosten,	waarvan	nu	vaststaat	dat	deze	minder	zijn	dan	
ingeschat	en	de	nieuwe	huurprijs	van	de	Rijver.	Sandra	onderhandelt	hierover	met	de	
gemeente	en	verwacht	een	rekening	van	rond	€	650	over	2016.	
De	algemene	vergadering	keurt	de	jaarrekening	goed.	
	
6.	Verslag	kascommissie	en	benoeming	leden	kascommissie	
Nel	de	Wit	brengt	verslag	uit	van	de	bevindingen	van	de	kascommissie.	Na	controle	is	
gebleken	dat	de	jaarrekening	een	getrouw	beeld	geeft	van	de	financiële	situatie.	De	
kascommissie	adviseert	de	algemene	vergadering	de	bestuursleden	decharge	te	
verlenen.	
	
De	algemene	vergadering	benoemt	opnieuw	Nel	de	Wit	en	Leo	Dooper	tot	lid	van	de	
kascommissie	en	voegt	Jan	Wieten	als	reserve	lid	toe.	
	
7.	Decharge	
De	algemene	vergadering	besluit	de	bestuursleden	decharge	te	verlenen.	
	
8.	Begroting	
De	begroting	kent	een	andere	opzet	waarbij	voortaan	een	onderscheid	wordt	gemaakt	
tussen	incidentele	en	structurele	uitgaven.	Omdat	dit	het	eerste	volle	jaar	van	de	
Dorpsraad	was	kon	in	de	begroting	nog	geen	kolom	met	een	vergelijking	met	vorig	jaar	
worden	opgenomen.	Volgend	jaar	zal	die	kolom	wel	te	zien	zijn.	
	
9.	Verkiezing	bestuursleden		
Miranda	Melger	en	Huib	Gorter,	kandidaat-bestuursleden,	stellen	zich	ieder	aan	de	
algemene	vergadering	voor.		
Miranda,	afkomstig	uit	Purmerend,	woont	sinds	twee	jaar	met	man	en	zoon	in	
Muiderberg.	Beroepsmatig	organiseert	zij	evenementen	voor	bedrijven	en	particulieren	
en	in	haar	vrije	tijd	is	zij	jazz-zangeres.	Zij	verwacht	als	bestuurslid	Muiderberg	beter	te	
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leren	kennen.	Zij	beheert	de	portefeuilles	economie	en	ondernemers	en	ZZP’ers	en	is	
begonnen	met	het	leggen	van	contacten	met	de	winkeliers	in	de	Dorpsstraat	en	gaat	met	
hen	na	of	er	verbeteringen	in	de	Dorpsstraat	wenselijk	en	mogelijk	zijn.	Haar	eerste	
resultaat	is	dat	alle	bloembakken	in	de	Dorpsstraat	inmiddels	zijn	geadopteerd.	
Huib	Gorter	woont	sinds	1992	met	zijn	vrouw	in	Muiderberg.	Toen	zijn	kinderen	in	
Muiderberg	op	school	zaten	was	hij	voorzitter	van	de	medezeggenschapsraad.	Hij	is	
inmiddels	met	pensioen	en	is	zijn	gehele	werkzame	leven	in	de	luchtvaart	werkzaam	
geweest.	Hij	is	nu	nog	bestuurslid	van	de	Dutch	Aviation	Group,	een	netwerkorganisatie	
die	zich	bezighoudt	met	lucht-	en	ruimtevaart.	Huib	doet	de	bestuursportefeuille	
recreatie	en	toerisme	en	voorts	samen	met	Miranda	de	bestuursportefeuille	economie.	
De	algemene	vergadering	benoemt	Miranda	Melger	en	Huib	Gorter	unaniem	tot	
bestuurslid.		
	
10.	Behandeling	wijkactieplan	2017	
Dit	plan	is	al	eerder	in	de	openbare	bestuursvergadering	aan	de	orde	geweest.	Het	
wijkactieplan	wordt	ongewijzigd	aangenomen.	
	
Carlo	van	der	Vegt	maakt	van	de	gelegenheid	gebruik	te	wijzen	op	een	recent	door	hem	
ondervonden	parkeerprobleem	in	de	Tesselschadelaan.	
Jur	Jonges	doet	verslag	van	zijn	bespreking	onlangs	met	een	verkeersleider	en	twee	
piloten	over	het	terugdringen	van	de	geluidsoverlast	door	vliegtuigen.	De	deskundigen	
hebben	aangegeven	op	welke	wijze	dit	zou	kunnen.	Jur	neemt	die	informatie	mee	naar	
de	klankbordgroep	Gooise	Meren/Schiphol/A1,	waarin	hij	namens	Muiderberg	zitting	
heeft.	De	geluidsoverlast	kan	in	Muiderberg	toenemen	wanneer	Lelystad	als	tweede	
luchthaven	in	gebruik	wordt	genomen.	
Op	de	website	van	de	Dorpsraad	is	het	telefoonnummer	van	de	organisatie	BAS	
(Bewoners	Aanspreekpunt	Schiphol)	vermeld.	Die	organisatie	heeft	speciaal	tot	taak	om	
geluidsklachten	van	inwoners	te	registreren.	
Het	nieuwe	wegdek	van	de	A1	en	A6	is	inmiddels	voorzien	van	ZOAB	2	(Zeer	Open	Asfalt	
Beton).	De	aanwezigen	zijn	het	er	over	eens	dat	de	geluidsoverlast	van	het	rijverkeer	is	
afgenomen.	
Voor	wat	betreft	het	treinverkeer	wordt	het	bestaande	geluidscherm	verhoogd	en	ook	
nog	eens	zo’n	200	m	verlengd.	De	verwachting	is	dat	de	Intercity	ook	dan	nog	zal	zijn	te	
horen.	
	
11.	Reglement	Vrijwilligersprijs	
In	het	Reglement	zijn	slechts	enkele	ondergeschikte	wijzigingen	aangebracht.	De	
algemene	vergadering	keurt	de	wijzigingen	goed.	
	
De	voorzitter	zegt	dat	hij	namens	het	bestuur	met	de	burgemeester	van	Gooise	Meren	in	
overleg	is	over	de	Muiderbergse	Vrijwilligersprijs.	De	gemeente	kent	drie	eigen					
vrijwilligersprijzen:	voor	Naarden,	Bussum	en	de	combinatie	Muiden/Muiderberg.	Dit	
laatste	leidt	tot	een	doublure	met	de	door	de	Dorpsraad	louter	voor	Muiderberg	
ingestelde	vrijwilligersprijs.	Het	overleg	strekt	er	toe	dat	de	gemeente	voor	Muiden	en	
Muiderberg	afzonderlijke	vrijwilligersprijzen	instelt,	in	welk	geval	de	Dorpsraad	haar	
vrijwilligersprijs	zal	overdragen	aan	de	gemeente.	De	Stadsraad	van	Muiden	kan	zich	
vinden	in	een	opsplitsing	van	de	vrijwilligersprijzen.	
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12.	Rondvraag	
Mevrouw	Slokker	vraagt	naar	de	stand	van	zaken	van	de	Whats’App	
buurpreventiegroepen.	In	haar	buurt	werkt	die	goed.	John	Haug	antwoordt	dat	
Muiderberg	inmiddels	in	wijken	is	ingedeeld	en	dat	per	wijk	ongeveer	40-50	deelnemers	
noodzakelijk	zijn.	Alle	inwoners	van	Muiderberg	ontvangen	hierover	binnenkort	een	
brief.	Men	moet	zich	wel	aanmelden	voor	de	Whats’App	groepen.	
	
Mevrouw	Slokker	meldt,	dat	vandalen	de	bank	bij	de	Echomuur	hebben	omgezaagd	en	
dat	deze	inmiddels	is	weggehaald.	De	voorzitter	merkt	op	dat	het	helaas	niet	mogelijk	is	
de	Echomuur	24	uur	per	dag	te	bewaken.	Sandra	Deuling	zal	de	jongerenwerker	vragen	
of	hij	in	gesprek	kan	gaan	wanneer	jongeren	zich	daar	bevinden.	
	
13.	Sluiting	
De	voorzitter	sluit	de	vergadering	om	21.14	uur.	
	
	
P.S.	Na	afloop	van	de	algemene	vergadering	houdt	John	van	Diepen	van	Almeerse	Wind	
een	presentatie	over	het	vervangen	van	10	windmolens	in	Almere	aan	de	overzijde	van	
Muiderberg.	
	
 


